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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: a Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. október 19. napján 

18.00 órakor a Bezenye kultúrházában megtartott közmeghallgatásán  

 

Jelen vannak: a jelenléti ívben felsoroltak  

 

Márkus Erika polgármester köszöntötte az éves közmeghallgatáson megjelenteket, 

megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mivel 5 képviselő jelen van, a 

közmeghallgatást megnyitja. 

  

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a képviselő-testület évente legalább egyszer előre 

meghirdetett időpontban közmeghallgatást tart, melyen a helyi lakosság és a helyben érdekelt 

szervezetek képviselői helyi közügyeket érintő kérdéseket és javaslatot tehetnek. Tájékoztatta 

a lakosságot, hogy az elhangzott javaslatra, kérdésre a közmeghallgatáson vagy legkésőbb 

tizenöt napon belül választ kell adni. Elmondta azt is, hogy a közmeghallgatás során a először 

beszámol a falu gazdasági helyzetéről, ezt követően tehetik fel közérdekű kérdéseiket, illetve 

tehetik meg javaslataikat  az állampolgárok és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a 

testület tagjai felé.  

 Elmondta továbbá, hogy Két év telt el az önkormányzati választások óta. Az eltelt idő 

nehézségek közepette telt. A „COVID” járvány nem mindennapi feladatok elé állította az 

országot, az önkormányzatokat. A veszélyhelyzetben országosan bevezetett korlátozások 

közepette testületi ülést tartani nem lehetett! A törvényi felhatalmazással a jogokat a testület 

helyett, a polgármester gyakorolta. Minden meghozott döntésem nyilvános, jogszerű, törvényes 

volt. Felettes szerv törvényességi észrevételt nem tett! E döntések a falu működését, fejlődését 

szolgálták, ezeket „megsemmisíteni, felülírni, vagy emiatt elszámoltatni” nem lehet. A falu 

fejlődése érdekében  minden lehetséges intézkedést megtettem, és a jövőben is megteszek, 

hiszen ezért választottak meg Önök polgármesternek. 2019 őszén a falu lakossága a fejlődésre 

szavazott, ennek megfelelően dolgozom nap nap után.  

Örömmel tájékoztatjuk önöket, hogy kemény munkánk, fegyelmezett gazdálkodásunk 

eredményeként nem görgetünk már adósságot, nincs lejárt határidejű tartozása a községnek! 

A költségvetés, a gazdasági helyzet stabil és erős. 

Sikereink minden nyitott szemű ember előtt nyilvánvalóak: 

Pályázaton másfél millió forintot nyertünk a háziorvosi és védőnői szolgálat részére. Ebből 

magzati szívhangvizsgálót, hallásvizsgáló készüléket, laptopot és EKG készüléket vásároltunk. 

Mintegy 10 millió forintot költhetünk a művelődési ház felújítására a Magyar Falu Programban 

nyert pályázatnak köszönhetően. Ezt egészítette ki az Önkormányzat további 8.739.580 Ft-tal, 

hogy a művelődési ház külseje teljesen megújuljon. A belső felújításra további pályázatokat 

nyújtottunk be, melyek elbírálása még nem történt meg.   
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14 millió forintot nyertünk az önkormányzati hivatal épületének tetőfelújítására. A tető 

elkészült. A külső felújításra további 15 millió forintot nyertünk. Az özönvíz szerű eső okozta 

károk helyreállítására további támogatást kapunk. Így a jövő évben teljesen megújul az 

önkormányzat épülete. 

 

Csaknem 15 millió forintot nyertünk falugondnoki busz beszerzésére a Magyar Falu 

Programban. A tanyagondnoki szolgálat működési engedélyét megkaptuk, június 1-jétől 

működik, remélem a település lakóinak megelégedésére.  

 

A kulturális élet fellendítésének érdekében beiskoláztunk egy közművelődési szakembert, aki 

megszerezte a szükséges képesítést. Az Ő béréhez 1,2 millió forintot nyertünk pályázaton. A 

szakember szervező munkáját már megtapasztalhatták a rendezvények kapcsán. Ez évben 

Bezenyén két alkalommal, Papréten egy alkalommal került sor falunapra.  

A falunapi rendezvényekre egy millió forintot nyertünk pályázat keretében.  

 

Majdnem 5 millió forintot nyertünk játszótér építésére, melynek megvalósítására a jövő évben 

kerül sor. 

 

A Petőfi utca I. ütem útépítésére 20 millió forint támogatást nyertünk, melyet az Önkormányzat 

11 millió forinttal egészít ki. A Petőfi utcára a terveket a korábbi önkormányzat készítette el, 

ugyanúgy, mint az összes többi utcára. Ennek megléte tette lehetővé, hogy pályázzunk az 

útépítésre. Az útépítés folyamatban van, október végére elkészül. 

 

Elkészítettük a Kossuth Lajos utca csapadékvíz elvezetési tervét több mint fél millió forintért.  

 

A tájház felújításának előkészítésére 1.346.936 forintot nyertünk, melyet az önkormányzat is 

kiegészített 336 ezer forinttal. Elkészültek a felújításhoz szükséges tervek. A képviselő-testület 

döntött arról, hogy a tájház felújítására pályázatot nyújt be. A pályázat folyamatban van, 20 

millió forintot nyerhetünk, melyet 4 millió forinttal egészítünk ki.  

 

Az Önkormányzat saját költségvetéséből vásárolt egy kisteherautót a zöldterület karbantartási 

feladatok ellátásához. 

 

A Dózsa György utca útfelújítására is megbízást adtunk. Az útfelújítás fedezetét az 

Önkormányzat saját költségvetéséből tudjuk biztosítani, ami 62 millió forint.  
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A Képviselő-testület döntött az orvosi rendelő előtti parkolók megépítéséről. Sajnos az a 

probléma állt elő, hogy lejárt a parkolók építési engedélye, ezért azt ismételten meg kell kérni. 

 

Paprét fejlesztésére is terveztünk a költségvetésben pénzt. Tavaly év végén elkészült a 

művelődési házban a parketta felújítása. Október végén kicserélésre kerül a két bejárati ajtó, 

vásároltunk szekrényt, ruhafogast, gáztűzhelyet, asztalokat és székeket. Ezen kívül Papréten új 

játszótér kialakítására kerül sor november 20-áig, 1,7 millió forint értékben. Paprétre egy új 

fűnyíró megvásárlására is sor került, a zöldterület karbantartási munkákhoz.  

 

A Papréti utakat visszaigényeljük az államtól. Az eljárás folyamatban van, amelyhez 

elkészíttettük az utak felértékelését. A kormány döntésre várunk. Ha az utakat visszakapjuk az 

államtól, akkor tudunk Papréten is útfelújításokat tervezni.  

 

Papréten folyik a csatorna beruházás. Várhatóan a rákötések rövidesen megvalósulnak. 

 

Ez évben megszerveztük a lomtalanítást, a lakosság megelégedésére.  Az elektronikai hulladék 

gyűjtésére a lomtalanítás szervezése folyamatban van. Erről tájékoztatni fogjuk a lakosságot. 

 

A 2018-ban kezdeményezett új településrendezési terv lezárására sor került. Az új rendezési 

terv szeptember 11-én hatályba lépett.  

Sokakat érdekelhet a laktanya ügye, amelyről a következő tájékoztatást tudom adni: 

2008. április 14. napján Kammerhofer Róbert polgármester aláírásával az Önkormányzat adás-

vételi szerződést kötött a Silmo Kft-vel, melynek tárgya az önkormányzat tulajdonában lévő 

volt laktanya területének eladása, 180 millió forintos vételárért azzal, hogy a Silmo Kft. 

turisztikai célú beruházási célú beruházáshoz keresett ingatlant. Kizárólag a volt polgármester 

van tisztában azokkal a tényekkel, hogy a múltban miért hátráltatta ezen fejlesztést. Erre 

vonatkozóan nekünk információnk nincs. Mi a jelenre koncentrálunk. Az új rendezési terv 

lehetővé teszi a fejlesztést a laktanya területén, mely a falu érdekeit szolgálja.   

 

Idén is majdnem fél millió forintot nyertünk a Belügyminisztérium pályázatán, barnakőszén 

vásárlására, amelyet a szociálisan rászorulók között oszthatunk szét. 

 

Az Önkormányzat támogatja a Sportegyesület, a Polgárőr Egyesület, a nyugdíjas klubok 

működését.  Támogattuk Martinsich Balázs Bezenye község történetét bemutató könyv 

megjelentetését is.  
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Különös figyelmet fordítunk a faluban élő, szociálisan nehéz helyzetben élőkre. A múlt évben 

megalkotott új szociális rendelet alapján segíteni tudtuk többek között a 70 éven felüli, 

egyedülélő idős embereket, születési, óvodáztatási, beiskolázási támogatást adtunk a faluban 

élő gyermeket nevelő családoknak, valamint a nehéz élethelyzetbe került embereknek. 

 

-Az Önkormányzat csatlakozott a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 

Ösztöndíjrendszerhez, melynek célja az esélyteremtés érdekében a hátrányos helyzetű, 

szociálisan rászoruló fiatalok felsőoktatásban való részvételének támogatása. Ebben az évben 

9 bezenyei fiatal felsőfokú tanulmányait támogattuk.  

 

Csatlakoztunk a Hospice Házhoz, melynek működését anyagilag is támogatta az 

Önkormányzat.  Az ellátás már két falubelinek segített testi-lelki szenvedései viselésében. 

Csatlakoztunk a Mosonmagyaróvári Térségi Társulás által fenntartott idősek ellátását biztosító 

intézményekhez. 2021. január 1-jétől igénybe vehetők a bentlakásos ellátás és az idősek klubja 

foglalkozásai is.  

Bölcsődei ellátásról kötöttünk megállapodást. A szülők a mosonmagyaróvári, sőt január 1-jétől 

a dunakiliti bölcsődébe is kérhetik gyermekük felvételét. 

Örömmel jelenthetem be, hogy az Önkormányzat bölcsődeépítési pályázaton fog részt venni. 

Az új bölcsődeépítés tervei most készülnek, a pályázatot december 1-ig kell benyújtani. Ha 

sikeresen tudunk pályázni, egy csoportszobás új bölcsőde megépítésére kerülhet sor a Kossuth 

utcában. 

A falültetési pályázaton is nyertünk. Tavasszal 30 db fát kapunk. 

Megrendeztük az idősek napját, remélem közmegelégedésre. Az önkormányzat és az 

egyházközség közösen köszönti és megajándékozza a község 90. életévét betöltött lakóit. 

 

Az Ipari Park projektet lezártuk, folyamatban van az ellenőrzése, ami nem kis feladat elé állít 

minket, ugyanis a projekt kivitelezése az előző önkormányzat idején folyt.  

Az ipari park területeinek értékesítésére több alkalommal volt kezdeményezés, de befektető 

nem jelentkezett. Az értékesítésre újabb pályázati kiírásra kerül sor. 

Látható, hogy településünkön a fejlődési folyamatok felgyorsultak.  Még szükség lenne, hogy 

az önkormányzati választásokig hátralévő időben az utak megújuljanak, az intézményeink 

európai színvonalat érjenek el, a rendezési tervi elképzeléseink beérjenek. Úgy lehet a lakosság 

életszínvonalát is növelni, ha az egész falu fejlődése mindenki hasznára lesz majd. 

Minden bizonnyal számos hibát is elkövetünk, miközben dolgozunk, az ellenünk indított 

lejárató kampány igyekszik csak ezeket felnagyítani.  

Polgármesterként csak azt tudom mondani, hogy tiszta a lelkiismeretem, a 

vagyonnyilatkozatom nyilvános, nyugodtan megvizsgálhatják, miből építem az új otthonom.  

Akik polgármesteri munkámat minősítik, természetesen figyelembe veszem, de megkérem az 

érintetteket, hogy a magánéletemet – ahogy a nevében is benne van, magánélet – kérem 

elkülöníteni polgármesteri hivatásomtól. Mindenkinek joga van a magánélet tiszteletéhez, ezért 

kérem az érintetteket, hogy sem az én, sem a családom, sem a barátaim, sem a kollégáim 



5 

 

magánéletével ne foglalkozzanak. Mi sem foglalkozunk mások magánéletével, csak és 

kizárólag azokéval, akik megbíznak bennünk és szociális segítséget kérnek. 

Eddig elért eredmények is bizonyítják, hogy számunkra az a legfontosabb, hogy minden itt élő 

jól érezze magát. 

 

A sikerek látványosak, de ez a kollégák tudása, tapasztalata nélkül nem ment volna. Sajnos a 

Képviselő-testület a mai közmeghallgatás előtti informális megbeszélésen közölte, hogy a 

nyugdíj mellett, -40 évig a mosonmagyaróvári önkormányzatnál dolgozó- nyugdíj mellett 

visszafoglalkoztatott Kolléganőm megbízás szerződését nem kívánják meghosszabbítani. 

Nekem nagy segítség volt, és a falunak is. 

Köszönjük mindazoknak a munkáját, akik a mindennapi feladatok megoldásában segítségünkre 

voltak, s támogatják törekvéseinket! 

Köszönjük továbbá az önkéntes munkájukat azoknak, akik a falu fejlődését szolgálják. 

Kérem a tisztelt jelenlévőket, hogy mondják el észrevételeit, tegyék fel kérdéseiket hozzám, a 

jegyző úrhoz és a képviselő-testület tagjaihoz. 

 

Kérem, hogy mindenki röviden, tömören fogalmazza meg a kérdéseit és mi is igyekszünk 

röviden válaszolni, hogy mindenki szóhoz juthasson. 

 

Kérem a tisztelt jelenlévőket, hogy mondják el észrevételeiket, tegyék fel kérdéseiket hozzám, 

a jegyző úrhoz és a képviselő-testület tagjaihoz. Kérem, hogy mindenki röviden, tömören 

fogalmazza meg a kérdéseit és mi is igyekszünk röviden válaszolni, hogy mindenki szóhoz 

juthasson. 

 

Mindezek előtt Márkus Erika polgármester asszony megkéri Kovács Lászlóné alezredest a 

Hegyeshalmi Rendőrőrs főparancsnokát, hogy tartson egy rövid tájékoztatást a lakosságnak a 

településen lévő közbiztonságról.  

 

Kovács Lászlóné megköszöni a szót és elmondja, hogy Petrik Tamás törzszászlós a bezenyei 

helyi képviselője a lakosoknak, bármi kérdés, probléma adódna, hozzá lehet fordulni 

bizalommal. Bezenyén a közbiztonság jó, baleset az egy évre vetített statisztikai adatok alapján 

minimális. Lopás, garázdálkodás a településen minimális, viszont arra kér mindenkit a 

Főparancsnok asszony, hogy az ingatlanok és ingóságok védelme érdekében mindenki figyeljen 

a sajátjára.  

Bárkinek kérdése van szívesen válaszol.  

 

Sándor Vincéné képviselő asszony megkérdezi, hogy forgalomkorlátozásokat, hogy tudna 

végrehajtani az önkormányzat a település utcáin.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy tudomása szerint az önkormányzat tervei közt szerepel a 

Petőfi utca és Jókai utca forgalomkorlátozása. Ezt önkormányzati rendelet szabályozhatja, és a 

közlekedéshatóságnál kell, bejelenteni az ilyen fajta forgalomkorlátozásokat egy szakhatósági 

bejárást kell biztosítania az önkormányzatnak.  

 

Sándor Vincéné képviselő elmondja, hogy a másik probléma a településen a Szabadság utcában 

található bolt előtti parkolás. 

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy többször érkezett már lakossági bejelentés a kamionok főút 

mentén való parkolására, ami egyrészt balesetveszélyes, másrészt nem állhat meg akadályozva 
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ezzel a kijárást személyautóval az ingatlanok előtt. A másik dolog, hogy a kamionok rongálják 

az útszélén lévő padkák állagát, kátyúkat, gödröket alakítanak ki, ez a kerékpár és motoros, 

autós közlekedésnek sem tesz jót.   

 

Lakossági kérdés: van mikor kamion előz kamiont és nem messze van tőle a zebra, ahol a 

reggeli és délutáni forgalomban gyermekek kelnek át a zebrán.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy ilyenkor akár egy fényképet is lehet küldeni a rendőrségnek, 

természetesen a rendszám kitakarásával és ők kivizsgálják az ügyet.  

 

Sándor Vinczéné megkérdezni, hogy hogyan lehetne az ide költöző külföldi állampolgárokat 

arra kötelezni, hogy jelentkezzenek be az adott ingatlanban.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy az önkormányzatnak kell rendeletben szabályoznia, hogy 

például 30 napon belül be kell jelentkeznie az adott ingatlanban.  

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy ezt egy korábbi törvényességi felhívás kapcsán kb. 

két éve egy felsőbb jogszabály alapján a rendeletből ki kellet venni.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy ezt sajnos akkor jogszabály alapján nem szankcionálható.  

 

Sándor Vincéné megkérdezi a főparancsnok asszonyt, hogy a rendszám nélküli autókat, hogy 

lehet arra kötelezni, hogy szállítsák el a tulajdonosok.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy a rendszám nélküli autókat, amennyiben magán területen, 

saját telken belül parkolnak, nem tudják felszólítani az elszállításra. Viszont a közterületen lévő 

autók tulajdonosait, főleg ha forgalmi akadályt képez, fel tudja szólítani az önkormányzat, 

amennyiben ismert a tulajdonos, ha nem akkor a közlekedési hatóságtól tudnak információt 

kérni, a motorszám és alvázszám alapján. Erre 30 napot kap a tulajdonos, hogy elszállítsa a 

járművét.  

 

Sándor Vincéné megkérdezi, hogy a Szabadság utcában lehet-e sebességkorlátozást vagy 

esetleg sebességmérő berendezést kihelyezni, mivel az út főút és senki nem tartja be az 50km/h 

sebességet.  

 

Kovács Lászlóné elmondja, hogy akár videó felvételt is lehet készíteni az adott útszakaszon 

közlekedő gépjárművekről, hogy gyorsabban közlekednek a megengedetnél, természetesen a 

rendszám kitakarásával, hisz az személyiségi jogokat sért. Így a közlekedési hatóság kiérkezik 

egy sebességmérő autóval, így talán visszatartó erő lesz a gyorshajtóknak.  

 

Márkus Erika polgármester megköszöni a részletes tájékoztatást a főparancsnok asszonynak.   

 

Ezután Ambrus Ferenc helyi lakos kér szót és elmondja, hogy nemsokára november 1j-e 

halottak napja lesz. A temetőnél lévő kishíd le van zárva az ott parkolók csak gyalogosan, az út 

szélén közlekedve tudják megközelíteni a temető területet. Félő, hogy ez balesetveszélyes és az 

önkormányzat mit tud tenni ennek megelőzése érdekében.  

 

Márkus Erika elmondja, hogy a kishíd elég régen épült, jelenleg folyamatban van a tulajdonosi 

jogviszonyok tisztázása, hisz az önkormányzat nem szeretne egy nem a tulajdonában lévő 

építményt felújítani önköltségen, de jelen van Fuhrmann Vilmos az önkormányzat építésügyi 
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szakembere, aki választ tud adni a kishíd jelenlegi helyzetére. A Polgármester elmondja, hogy  

halottak napján a temető területén a lakosság segítségére a polgárőrség lesz és ők terelik a 

forgalmat.  

 

Fuhrmann Vilmos elmondja, hogy felvették a kapcsolatot a Vízügyi Igazgatósággal és kezelői 

hozzájárulást kért az önkormányzat, a Vízügyi Igazgatóság meg is adta a hozzájárulást, viszont 

egy teljes körű leírást kértek a kishíd felújítására, valamint egy műszaki leírást és rajzot. Ennek 

az ügyintézése folyamatban van.  

 

Ambrus Ferenc szót kért, és elmondta a polgármester asszonynak, hogy az önkormányzat helyi 

rendeletben szabályozza a közösségi együttélés szabályait vele együtt az égetést és fűnyírást is.  

Nemrég arra lett figyelmes, hogy hétköznap azon napokon mikor nem lehet égetni egy lakos 

műanyagot égetett, de nem ez az első eset, hisz sokszor égetnek a helyi lakosok, amikor nem 

lehet. A fűnyírást is általában hétvégén vasárnap intézik, holott azt sem lehet.  

 

Márkus Erika elmondja, hogy amennyiben ilyenről bárkinek tudomása van jelentse be az 

önkormányzatnak névvel, lakcímmel, tanú bizonyítással,  így tudja a hatóság szankcionálni.   

 

Ambrus Ferenc javasolja az önkormányzatnak, hogy esetleg a közösségi médián keresztül 

lehetne felhívni a lakosság figyelmét a helyi rendeletben szabályozottakra.  

 

Ambrus Ferenc elmondja, hogy a Zrínyi utcában szeretnének a közterületre elhelyeztetni az 

önkormányzattal kukákat, mivel az iskolába menő gyerekek rendszeresen eldobálták a 

papírzacskót és üdítős flakonokat is. Illetve a gyerekek a lehullott faleveleket a lábukkal tovább 

hordják az utcában.  

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondja, hogy a kukák kihelyezésre kerültek a múlt héten 

és bíznak benn, hogy a gyerekek a kukába dobálják a hulladékot.  

A faleveleket pedig az önkormányzat zöldterületért felelős munkásai összetakarítják. 

 

Kammerhofer György lakos javasolta az önkormányzatnak, hogy a kihelyezetett kukákra 

rakjanak egy sárga jelzőszalagot, mivel belóg a járdára és balesetveszélyes a biciklisek miatt.  

 

Sándor Vincéné képviselő elmondja, hogy a település nagyon szemetes az elmúlt időben és 

terveznek egy szemétszedést, illetve akinek a háza előtt szemetet látnak, felszólítják, hogy a 

saját portáját tartsa tisztán.  

 

Baksa Imréné megkérdezi, hogy az önkormányzat tervezi-e zöldhulladék lerakó építését, mivel 

zöld hulladék nem csak ősszel van, hanem tavasszal is a tujákat vágják vissza a lakosok.  

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy az önkormányzat nem tervezi és nincs lehetősége 

zöldhulladék lerakó építésére, mivel a más településeket meglévő zöldhulladék lerakók sem 

teljesen legálisak. Rajkára lehet vinni a Rekultív Kft. hulladéklerakójához a zöldhulladékot.  

 

Baksa Imréné jelzi, hogy a Szabadság u. 47. szám előtt a közterületen a járda fel van bontva és 

két darab lécen lehet átmenni a ház előtt, ami elég veszélyes, mivel a lécek alatt egy nagy gödör 

található.  

 

Márkus Erika elmondta, hogy fel lettek szólítva a tulajdonosok a közterület minél előbbi 

helyreállítására.  
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Baksa Imréné megkérdezi, hogy az Eurovegas területén lévő Fakt AG mikor kezdi meg a 

beruházást.  

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy jó hírei vannak, mivel a beruházás 

környezetvédelmi szempontból megfelelő, hatástanulmányt kellett készíteni a túzok madarak 

miatt, ugyanis a területen élő fajta a magyar természetvédelem egyik emblematikus faja. A 

környezetvédelmi hatástanulmány elkészült és engedélyezték a területen a beruházás 

megvalósítását.  

 

Kovács Lászlóné jelzi, hogy a Tanácsház utcában a régi Szépasszony vendéglő épületének 

falazata omlik és nem meri kiengedni az unokáit játszani, mert a cserép is csúszik a tetőről.  

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy   fel lett szólítva a tulajdonos az ingatlan állagának 

megóvására és a cserép helyreállítására, de a további intézkedések megtételéről  az üggyel 

kapcsolatban 15 napon belül válaszol.  

 

Kammerhofer György jelzi, hogy a faluban több helyen a  járdákat benőtte a fű és a temetőnél 

lévő buxusokat is vissza kellene nyírni, mivel a villanyvezetéket benövi.  

 

 

Sándor Vincéné elmondja, hogy a temetőnél lévő buxusokat megnézik és megmetszik.  

 

Novák-Fabsich Kitti megkérdezi , hogy a Táncsics utcai nagykanyarban lehetne-e fekvőrendőrt 

kihelyezni, mivel az utcában nagyon sok gyermek játszik és az autók a kanyarban sokszor épp 

el tudják egymást kerüli.  

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy a közlekedésfelügyeletet megkeresi az 

önkormányzat és a településen lévő összes problémát meg fogják beszélni köztük a Táncsics 

utcában lévő kanyart is.  

 

Mivel más hozzászólás nem volt a polgármester asszony megköszönte a részvételt és a 

közmeghallgatást  bezárta.  

 

 

k.m.f. 

 

 

 

                     Márkus Erika                                                            dr. Gáli Péter 

                     polgármester                                                                  jegyző 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

 


